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Referat bestyrelsesmøde 30. januar 2025  
Tilstede: Peter (Spiraeavej 4), Gitte (Tjørnevej 3), Sisse (Jasminvej 1), Hanne (Mispelvej 4),  
Henrik (Magnoliavej 6). 
 
 

• Der har været en henvendelse omkring parkering af bus og lastbil på spejdernes område. Der er 
tale om private aftaler mellem spejderne og privatpersoner.   

 
• I forbindelse med undersøgelse af trafiksanering for at sænke hastigheden langs Vincavej har 

bestyrelsen modtaget et forslag, hvor asfalten etableres, så der er afmærket gangsti. Dette 
forslag skal tages med, når der forventes pålagt nyt asfalt i 26/27. 

 
• Der har været en henvendelse ang. nyopført hegn. Den opvoksede beplantning er fjernet, 

hvilket kun er tilladt efter tilladelse fra Teknisk Forvaltning. Grundejerforeningen har givet 
henvendelse videre til husejer, der fortæller, at der er kontakt til Teknik og miljø. 

 
• Fællesområdet på Jasminvej har fået plantet japanske kirsebærtræer, rendestensbrøndene 

langs vejene er renset. 
 

• Der har været sne et par gange, og rydning er foretaget tilfredsstillende.  
Der er modtaget henvendelse omkring saltning. Saltning foretages på vej ind området og ikke 
på vej ud. Der bliver saltes i samme mængde som på kommunale veje.  
 

• Bestyrelsen er meget tilfreds med Palle Grøns håndtering af pasning af området. 
 

• Fortsat opfordrer grundejerforeningen grundejerne (især på Mispelvej og Magnoliavej) til at 
kontakte Julie Lykke Madsen fra Banedanmark omkring rågernes gene. Vi håber, at indsatsen 
fra Banedanmarks side vil forstærkes, hvis de modtager flere henvendelser. Kontakt evt. Hanne 
(Mispelvej 4), hvis du vil vide mere.  

 
Julie Lykke Madsen Skovfoged, Byggeleder og Geografisk fagspecialist (GFS) Forst 
Strækninger i Nord- og Midtjylland, Banedanmark Infrastruktur. Forst, geoteknik og afvanding, 
Skovgaardsgade 1A, 8000 Aarhus. 
M: +45 23 46 94 28 
JLMD@bane.dk 
www.banedanmark.dk  

 
• Generalforsamling fastsættes til torsdag d. 6. marts. Kl. 19.30 i Rosendalhallen. Bestyrelsen er 

vært ved en vand eller øl.  
 

Indkomne forslag skal være bestyrelsen i hænde senest 20. februar. 
 
 

Mvh. bestyrelsen.  


